
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 17.6.2020 

    

   Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných oboznámila 
s programom zasadnutia: 

1. Starostlivosť o deti a mládež v mimovyučovacom čase  v podmienkach mesta za rok         
2019/20 a zabezpečenie činnosti detí  počas letných prázdnin 

2. Pripravenosť škôl pre školský rok 2020/2021 v oblasti  materiálnej, finančnej  
a organizačnej 

3. Rôzne  
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
 
1. Starostlivosť o deti a mládež v mimovyučovacom čase v podmienkach mesta za rok 

2019/20 a zabezpečenie činnosti detí  počas letných prázdnin – Mgr. Lívia Kalaninová 
 
Mimovyučovací čas bol poznačený  epidemiologickou situáciu COVID -19. Z plánovaných 
a pripravovaných 17 súťaží sa uskutočnilo o 8 menej. Súťaže sa neuskutočnili v mesiacoch 
marec až máj 2000. Neuskutočnili sa ani plánované olympiády. Čo sa týka MŠ neboli 
dokončené kurzy zamerané krasokorčuliarsku gramotnosť. Naďalej sa však  plánujú 
športové aktivity ako ,,Vyber si svoj šport“. Na Základných školách sú plánované denné 
mestské tábory, ich časový harmonogram je zverejnený. Na 6. ZŠ sa denný tábor 
neplánuje, z dôvodu rekonštrukcie futbalového štadióna – výmena umelého trávnika. 
 
Mgr. Berešová – Ak je určený maximálny počet detí v dennom tábore 40 je možné, aby               
                              bolo prijatých aj viac detí?   
Mgr. Kalaninová – Je to možné, ak sú zabezpečené podmienky, t.j. na počet detí aj   
                                 dostatočný  počet pedagógov.  
 
Mgr. Berešová – Ako riešila vyučovanie 3.ZŠ počas mimoriadnej situácie? 
Ing. Poláková – Riešili to v spolupráci s komunitnými pracovníkmi a asistentmi. V mesiaci    
                            jún nebol na tejto  ZŠ  záujem o nástup na vyučovanie do školy.   
 
 

2. Pripravenosť škôl pre školský rok 2020/2021 v oblasti  materiálnej, finančnej  
      a organizačnej  - Ing. Katarína Poláková 
 
        Zápis detí na školský rok 2020/21  bol uskutočnený v termínoch: 
15. – 30.4.2020 – Základné školy  a 01.-13.5.2020 – Materské školy 
     Počet zapísaných detí je predpokladaný, nakoľko veľa detí je narodených v inej krajine 
v rámci EÚ  mimo územia SR. Do prvého ročníka je zapísaných  462 prvákov v 14-tich triedach. 
Na 3. ZŠ je vytvorený nultý ročník pre približne 12 až 14 detí. Predpokladaný počet nástupu 
detí na nový školský rok je celkovo 4 159, čo je mierny nárast oproti minulému roku. Tento 
nárast detí je ovplyvnený, z dôvodu podchytenia detí z dedín nášho okresu. O odklad požiadali 



rodičia cca 20-tich detí.  Na prvý stupeň nastúpi  1868 žiakov do 93 tried a na druhý stupeň 
2291 žiakov do 102 tried. Zaznamenal sa vyšší nárast záujmu rodičov o umiestnenie do ŠKD 
a stravovania v ŠJ na prvom stupni. Na 2.ZŠ  budú prijaté dve nové vychovávateľky do ŠKD.  Čo 
sa týka CVČ  tam je zápis až v septembri.  
     Materské školy – v meste je osem materských škôl, kde je umiestnených 896 detí v 43 
triedach, z toho je 287 predškolákov. 
    Pre každý školský rok sú vydané organizačné pokyny zo strany Ministerstva školstva. 
    Materiálna stránka na školách je hradená z prenesených kompetencií. Na školách je 
vykonávaná údržba. Prázdniny sú určené na údržbu a estetizáciu. Avšak verejnosť ničí 
vonkajšie areály športovísk na školách. Nákup pomôcok je podľa potreby tej ktorej školy, 
kontrola nákupu podlieha Ministerstvu školstva.   
     Finančná stránka – počas trvania  mimoriadnej situácie sa znížili výdavky na energie, ale 
znížili sa aj príjmy.  Z toho dôvodu, každá údržba školy sa musí zvážiť a konzultovať.  
    Problémom zostáva otázka potreby asistentov učiteľa na ZŠ nakoľko pribúdajú deti so 
zdravotným postihnutím. Školy o týchto asistentov môžu  požiadať aj cez projekt za 
stanovených podmienok. 
     K obedom zadarmo informácia – projekt je plánovaný do 30.6.2020 a ku dňu zasadnutia 
komisie nemáme aktuálnu informáciu či bude pokračovať aj po tomto termíne. 
 
Ing. Kaľavský – Dotkne sa výpadok podielových daní v sume cca 1 000 000,- € škôl? 
 
Ing. Poláková – Predpoklad je že áno. Teraz sa nedá presne povedať v akom rozsahu. 
Pripravuje sa úprava rozpočtu, za úsek školstva, ktorá zohľadňuje doteraz známe skutočnosti 
a to že , v rozpočte bežných  príjmov  je zníženie  o príspevky od rodičov na čiastočnú úhradu 
výdavkov MŠ a  ŠKD za mesiac marec až jún 2020 a adekvátne k tomu zníženie rozpočtu  
bežných  výdavkov  vo  výške cca 200 000,- €, nakoľko za obdobie od 16.3. – 31.5.2020 boli 
školy úplne zatvorené. V mesiaci jún beží prevádzka škôl v obmedzenom režime.    

 
3. Rôzne  

Predsedníčka komisie Mgr. A. Berešová dala na prerokovanie členom komisie plán  
zasadnutí  komisie na II. polrok 2020. Plán rokovaní bol schválený všetkými prítomnými členmi 
bez pripomienok. 

 
Na záver, predsedníčka komisie poďakovala všetkým členom za účasť a pripomenula, že 

termín najbližšieho zasadnutia bude 15.7.2020. 
 
 
 
 
 
                                                                                                  Mgr. Anna Berešová 
                                                                                                 predsedníčka komisie   
 
 
  
 


